

Public Health Sudbury & Districts declares COVID-19 outbreak in Pius XII Catholic School in Greater Sudbury

Public Health Sudbury & Districts has declared a [COVID-19](#) outbreak in Pius XII Catholic School (Sudbury Catholic District School Board) in Greater Sudbury after two more individuals tested positive for the virus, bringing the total to three cases associated with Pius XII Catholic School.

In accordance with provincial guidance, an outbreak in a school setting is declared when two or more laboratory confirmed cases of COVID-19 are linked and occur within 14 days of each other. Parents and caregivers are being provided notice of the outbreak and will receive public health guidance. Public Health is working closely with Pius XII Catholic School and school board administrators at Sudbury Catholic District School Board to monitor the outbreak, further limit the spread of infection, and ensure ongoing measures are maintained to protect students and employees.

Individuals who are identified as close contacts of a case in a school setting will be directly contacted by Public Health Sudbury & Districts. Public Health will call these parents or guardians, as well as employees, to provide direction.

To date, affected classes and buses include: Grade 1, Grade 2/3, Grade 6 and elementary bus routes L106 (morning bus), and L104 (afternoon bus). Public Health's investigation is ongoing.

The Sudbury Catholic District School Board shared in a letter late Sunday evening that out of an abundance of caution and to ensure adequate supervision of students, they have chosen to suspend all classes at Pius XII School on Monday,

January 25, 2021 and all buses have been cancelled. Further communication from the school to families will be forthcoming.

Parents and guardians of students can visit the Sudbury Catholic District School Board's website for information: www.sudburycatholicschools.ca

Public Health Sudbury & Districts is reminding everyone to follow public health measures to prevent the spread of COVID-19. Continue to screen yourself for symptoms and practise [COVID-safe behaviours](#).

[Updates about COVID-19 testing, confirmed cases, and outbreaks](#) in Greater Sudbury, the District of Sudbury, and the District of Manitoulin are posted online.

For more information or if you have questions, please visit phsd.ca/COVID-19 or call Public Health Sudbury & Districts at 705.522.9200 (toll-free 1.866.522.9200).

-30-

Media Contact:

Communications
Public Health Sudbury & Districts
705.522.9200, ext. 484
(toll-free 1.866.522.9200)

**Santé publique Sudbury et
districts déclare une éclosion de
COVID-19 à l'école Pius XII
Catholic School dans le Grand
Sudbury**

Santé publique Sudbury et districts a déclaré une éclosion de COVID-19 à l'école Pius XII Catholic School (Sudbury Catholic District School Board) dans le Grand Sudbury, après que deux autres personnes ont obtenu un résultat positif à un test de dépistage du virus, ce qui porte le nombre total à trois cas associés à l'école.

Conformément aux directives provinciales, une éclosion dans un centre de garde d'enfants est déclarée lorsqu'au moins deux cas de COVID-19 confirmés en laboratoire sont enregistrés dans un délai de 14 jours et qu'il existe un lien entre eux. Les parents et les tuteurs recevront un avis d'éclosion et des directives. Santé publique collabore étroitement avec Pius XII Catholic School et le Sudbury Catholic District School Board afin de surveiller l'éclosion, de limiter la propagation et de s'assurer que les mesures en place sont appliquées pour protéger les élèves et les membres du personnel.

Santé publique Sudbury et districts communique directement avec les personnes identifiées comme ayant eu des contacts étroits avec un cas dans un cadre scolaire. Il appelle les parents ou les tuteurs et le personnel afin de leur donner des directives.

Jusqu'à maintenant, les groupes touchés comprennent : la 1^e année; la 2^e/3^e année; la 6^e année; ainsi que les trajets d'autobus primaire L106 (autobus du matin) et L104 (autobus de l'après-midi). L'enquête de Santé publique se poursuit.

Le Sudbury Catholic District School Board a indiqué dans une lettre tard dimanche soir que, par excès de prudence et pour assurer une surveillance adéquate des élèves, ils ont choisi de suspendre toutes les classes de l'école Pius XII School le lundi 25 janvier 2021 et que tous les autobus ont été annulés. D'autres communications de l'école aux familles seront à venir.

Les parents et les tuteurs des élèves peuvent consulter le site Web du Sudbury Catholic District School Board pour obtenir plus de renseignements :
www.sudburycatholicschools.ca.

Santé publique Sudbury et districts rappelle à tout le monde de suivre les mesures de santé publique pour prévenir la propagation de la COVID-19. Continuez de

vérifier si vous présentez des symptômes et d'adopter [des comportements favorisant la protection contre la COVID](#).

[Des mises à jour sur les tests de dépistage de la COVID-19, les cas confirmés et les éclosions](#) dans le Grand Sudbury et les districts de Sudbury et de Manitoulin sont [affichées en ligne](#).

S'il vous faut de plus amples renseignements ou si vous avez des questions, consultez la page phsd.ca/laCOVID-19 ou appelez Santé publique Sudbury et districts au 705.522.9200 (1.866.522.9200, sans frais).

-30-

Communications avec les médias :
Santé publique Sudbury et districts
Communications
705.522.9200, poste 484